
Møteprotokoll Fauske Kommune  

   

DRIFTSUTVALG 
 

Møtedato: 12.03.2014 Fra kl. 10:00 Til behandling: Sakene 007/14 - 013/14 

Møte nr: 3/2014 Til kl. 13:00 Møtested: Administrasjonsbygget, kantina 

 

 

TILSTEDE PÅ MØTET: 

Medlemmer: 

Arnt Pedersen, Anne Grethe Lund, Hilde Dybwad, Bernt Gøran Lund, Marit Stemland, 

Jørn Stene, Marit Sørensen, Mailen F. Toften. 

 

Varamedlemmer: 

Asbjørn Hjemås. 
 

Andre: 

Kommunalsjef stab, kommunalsjef helse og omsorg, rådmann, ordfører, enhetsleder 

skole, enhetsleder barnehage, formannskapssekretær, presse. 
 

 

UNDERSKRIFTER: 

Vi bekrefter med våre underskrifter at møteboken er ført i samsvar med det som ble bestemt på møtet: 

 

Fauske 12.03.14 

 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 

 

 

 

 

Arnt Pedersen 

utvalgsleder 

representant representant 

 

Protokollen er godkjent av drifsutvalget i møte nr            den 

Hovedutskrift sendes: 

Ordfører - Rådmann - Kommunalsjefer - Personalsjef - Økonomisjef 

Salten Kommunerevisjon 

Bibliotekene 

Lokal presse 

Politiske partier 

Gruppeledere 

 

Utskrift er foretatt den  12.03.14  

 

MERKNADER: 

 

Det var ingen merknader til innkallinga. 

 

Orienteringer fra rådmannen: 

 Regnskap 2013 er enda ikke ferdig, men vesentlig bedre resultat enn i fjor. 

 

Merknader til dagsorden: 



 Bernt Gøran Lund (AP): Ber om orientering om status Sagatun. 

 Jørn Stene (FL):  

1. Nye Vestmyra skole. Lokalt næringsliv – ingen oppgaver. Ber om orientering om det 

er fare for dette? 

2. Avisa Nordland i dag – leserinnlegg ang. p/o-tilbud fra pårørende i Fauske. Har 

rådmannen henvist til det private?  

 

Dagsorden med merknader ble enstemmig godkjent. 

 

Svar på spørsmål: 

Bernt Gøran Lund:  

Kommunalsjef stab svarte. Jobbes med konsulenter for å få anbudsdokumenter ut på Doffin, 

forhåpentligvis denne uka. 

Jørn Stene: 

Punkt 1. Kommunalsjef stab svarte. Det har vært prekvalifisering.  

Punkt 2. Kommunalsjef stab svarte generelt. Brukere får tildelt tilbud fra brukerkontoret etter 

lov. Enkelte ønsker mer tjenester.  

 

 

Saksliste 

Sak nr.: Sakstittel: 

007/14 GODKJENNING AV MØTEBOK 

008/14 REFERATSAKER I PERIODEN 

009/14 RESULTATER NASJONALE PRØVER - 2013 

010/14 FRITID MED BISTAND - EVALUERING AV PROSJEKT 

011/14 KOMMUNAL PLAN FOR IDRETT, FYSISK AKTIVITET OG 

FRILUFTSLIV- PLANENS ANLEGGSDEL - PRIORITERING AV 

SPILLEMIDDELSØKNADER  2014 

012/14 SULITJELMA BARNEHAGE 

013/14 EIAVEIEN - MORGENSDAGENS DEMENSBOLIGER 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  



007/14: GODKJENNING AV MØTEBOK  
 

INNSTILLING : 
 

Vedlagte møtebok nr. 2/2014 godkjennes. 

 

 

DRIF-007/14 VEDTAK-  12.03.2014 
 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 

 

008/14: REFERATSAKER I PERIODEN  
 

 

DRIF-008/14 VEDTAK-  12.03.2014 
 

Dokumentene ble referert og tatt til orientering. 

 

 

009/14: RESULTATER NASJONALE PRØVER - 2013  
 

RÅDMANNENS FORSLAG TIL VEDTAK: 
 

Driftsutvalget tar resultatene fra nasjonale prøver for 2013 til orientering. 

 

 

DRIF-009/14 VEDTAK-  12.03.2014 
 

Rådmannens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 

 

VEDTAK: 

Driftsutvalget tar resultatene fra nasjonale prøver for 2013 til orientering. 

 

 

010/14: FRITID MED BISTAND - EVALUERING AV PROSJEKT  
 

RÅDMANNENS FORSLAG TIL INNSTILLING : 
 

1) Driftsutvalget tar rapporten til etterretning. 

2) Det innarbeides en stilling som koblingsmedarbeider/støttekontaktkoordinator i 

budsjett fra 2015. 

3) Ny stilling søkes finansiert gjennom omprioriteringer internt i samhandlingsområdet 

Oppvekst. 

 

 

DRIF-010/14 VEDTAK-  12.03.2014 
 

Jørn Stene (FL) foreslo: 



Punkt 1 som innstilling. 

 

Nytt punkt 2 som erstatter innstilling punkt 2 og 3: 

Funksjon/oppgaver som koblingsmedarbeider/støttekontaktkoordinator tillegges en av 

stillingene innenfor samhandlingsområdet Oppvekst. 

 

 

FL’s forslag ble enstemmig vedtatt. 

 

 

INNSTILLING TIL KOMMUNESTYRET: 

1) Driftsutvalget tar rapporten til etterretning. 

2) Funksjon/oppgaver som koblingsmedarbeider/støttekontaktkoordinator tillegges en 

av stillingene innenfor samhandlingsområdet Oppvekst. 

 

 

011/14: KOMMUNAL PLAN FOR IDRETT, FYSISK AKTIVITET OG 

FRILUFTSLIV- PLANENS ANLEGGSDEL - PRIORITERING AV 

SPILLEMIDDELSØKNADER  2014  
 

RÅDMANNENS FORSLAG TIL VEDTAK : 
 

Den prioriterte lista som er lagt fram, i samråd med Fauske idrettsråd vedtas som 

kommunens prioriteringer for tippemiddelsøknader for 2014, og er som følger: 

 

Nr. 1-2 Fauske Fritidssenter rehabiliterer dekket på bowlingbane, samt ventilasjonsanlegg 

Nr. 3 Finneid Kunstgress 

Nr.4 Fauske IL tidtakerbu 

Nr.5 Valnesfjord Kunstgress 

Nr.6 Utvidelse og lyssetting av Klungsetmarka samt rehabilitering stadionområdet 

Nr.8 Fauske Sprint Fotballhall – Saltenhallen 

Nr. 9 Fauske kunstgress sentrum 

 

Ikke finansierte tiltak – ikke spillemiddelsøknad i 2014.  

Nr.10 Valnesfjord flerbrukshall med skytterbane og sosiale rom 

Nr.11 Dansens Hus 

Nr.12 Rehabilitering av gulv Fauske Idrettshall 

 

 

DRIF-011/14 VEDTAK-  12.03.2014 
 

Rådmannens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 

 

VEDTAK: 

Den prioriterte lista som er lagt fram, i samråd med Fauske idrettsråd vedtas som 

kommunens prioriteringer for tippemiddelsøknader for 2014, og er som følger: 

 

Nr. 1-2 Fauske Fritidssenter rehabiliterer dekket på bowlingbane, samt 

ventilasjonsanlegg 

Nr. 3 Finneid Kunstgress 

Nr.4 Fauske IL tidtakerbu 

Nr.5 Valnesfjord Kunstgress 



Nr.6 Utvidelse og lyssetting av Klungsetmarka samt rehabilitering stadionområdet 

Nr.8 Fauske Sprint Fotballhall – Saltenhallen 

Nr. 9 Fauske kunstgress sentrum 

 

Ikke finansierte tiltak – ikke spillemiddelsøknad i 2014.  

Nr.10 Valnesfjord flerbrukshall med skytterbane og sosiale rom 

Nr.11 Dansens Hus 

Nr.12 Rehabilitering av gulv Fauske Idrettshall 

 

 

012/14: SULITJELMA BARNEHAGE  
 

RÅDMANNENS FORSLAG TIL INNSTILLING: 
 

1. Sulitjelma barnehage etableres i lokalene til den nye skolen i Sulitjelma. 

2. Rådmannen bes om å komme tilbake til kommunestyret med et konkret forslag for 

løsning, teknisk og økonomisk, innen juni 2014.  

 

 

AMU-004/14 VEDTAK-  10.03.2014 
 

1. AMU slutter seg til de merknader som ligger i rapporten 

2. Barnehagen må etableres i tilfredsstillende lokaler 

3. Arbeidsforholdet for lærerne må ivaretas 

 

 

DRIF-012/14 VEDTAK-  12.03.2014 
 

Bernt Gøran Lund (AP) stilte spørsmål med egen habilitet (rektor Sulitjelma skole). 

Lund ble enstemmig erklært inhabil med hjemmel i forvaltningsloven § 6 og 

kommunelovens § 40.3b. 

 

Anne Grethe Lund (AP) foreslo på vegne av AP og H: 

Saken sendes tilbake til rådmannen hvor det bes om ytterligere utredning av 

1. Barnehagen inn i skolen 

2. Nytt barnehagebygg 

 

Det skal utredes løsninger med hensyn på det 

 tekniske 

 økonomiske 

 faglige/pedagogiske 

 

for skole og barnehage. 

 

Driftsutvalget ber om at saken fremmes for driftsutvalget 30. april 2014, og i den 

forbindelse vil driftsutvalget gjennomføre en befaring i skolen/barnehagen. 

 

 

AP/H’s forslag ble vedtatt med 7 mot 1 stemme avgitt for rådmannens forslag til 

innstilling.. 

 

 



VEDTAK: 

Saken sendes tilbake til rådmannen hvor det bes om ytterligere utredning av 

1. Barnehagen inn i skolen 

2. Nytt barnehagebygg 

 

Det skal utredes løsninger med hensyn på det 

 tekniske 

 økonomiske 

 faglige/pedagogiske 

 

for skole og barnehage. 

 

Driftsutvalget ber om at saken fremmes for driftsutvalget 30. april 2014, og i den 

forbindelse vil driftsutvalget gjennomføre en befaring i skolen/barnehagen. 

 

 

013/14: EIAVEIEN - MORGENSDAGENS DEMENSBOLIGER  
 

RÅDMANNENS FORSLAG TIL INNSTILLING : 
 

1. Kommunestyret godkjenner det framlagte romprogram. 

2. Foreløpig kostnadsramme anslås til ca. Nok 150 mill. 

3. Det videre arbeidet skal utarbeide finansieringsplan for beskrevne kostnader. 

4. Forslag til framdriftsplan godkjennes. 

5. Driftsplan for nytt område og gjenbruk at lokaler må belyses. 

6. Kommunestyret vil ta endelig stilling til prosjektet når kostnads- og finansieringsplan 

er klar og prosjektet kan helhets vurderes. 

 

 

AMU-005/14 VEDTAK-  10.03.2014 
 

AMU tar saken til etterretning 

 

 

DRIF-013/14 VEDTAK-  12.03.2014 
 

Kommunalsjef helse og omsorg orienterte. 

 

Rådmannens forslag til innstilling ble enstemmig vedtatt. 

 

INNSTILLING TIL FORMANNSKAPET: 

1. Kommunestyret godkjenner det framlagte romprogram. 

2. Foreløpig kostnadsramme anslås til ca. Nok 150 mill. 

3. Det videre arbeidet skal utarbeide finansieringsplan for beskrevne kostnader. 

4. Forslag til framdriftsplan godkjennes. 

5. Driftsplan for nytt område og gjenbruk at lokaler må belyses. 

6. Kommunestyret vil ta endelig stilling til prosjektet når kostnads- og 

finansieringsplan er klar og prosjektet kan helhets vurderes. 

 



 

 

 

 

 

 

 

 


